
Hernes skole, en del av Elverumskolen; en skole for alle – med blikk for den enkelte!  

 Vi 

blomstrer 

sammen!  
 

 

Protokoll fra driftsstyremøte på Hernes skole 01.09.2023 

Innkalling til driftsstyremøte på Hernes skole 

Tid og sted: fredag 01 september kl. 08:30 – 10:15, personalrommet, Hernes 

skole 

Sakliste:  

Sak 07/2023 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Sak 08/2023 Godkjenning av protokoll av  

Sak 09/2023 Konstituering av driftsstyret (ble utelatt fra innkallinga) 

Sak 10/2023 Elevrådet 

Sak 11/2023 FAU 

Sak 12/2023 Skolen 

Sak 13/2023 SFO 

Sak 14/2023 Eventuelt 

Dokumenter vedlagt innkalling: Reglement driftstyrer, Elverum kommune 

SAK MØTEBEHANDLING VEDTAK/konklusjoner 

Sak 07/2023 

Godkjenning av 

innkalling og 

sakliste 

 

Innkalling og saklistekonstituering 2023/2024: 

Møtedeltakere: Gunnar Slettum Lia 

Bente Regnåsen (ped.) 

Michelle Øien Loft(ped.) 

Bjørg Øien (andre ansatte) 

Sekretær: Roar Busterud (rektor) 

Godkjent  
 

Sak 08/2023 

 

Godkjenning av 

protokoll fra 

siste møte 

Protokollen fra siste møte før sommerferien. Denne 

er ikke kjent for alle. 

Godkjent. Legges ved 
referatet. 

Sak 09/2023 

Konstituering 

av driftstyret  

 

Driftsstyre er lovpålagt, og dette sier Udir om 

driftsstyre: 

Ved hver grunnskole skal det være et 

samarbeidsutvalg (SU) eller driftsstyre som er 

skolens øverste samarbeidsorgan. Utvalget skal 

bestå av to representanter for 

undervisningspersonalet, en for andre ansatte, to 

Driftsstyrets 

sammensetning ble 

vedtatt jf. 

møtebehandling. 

Personlige vararepr. i 

parentes. 
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for foreldrerådet, to for elevene og to for 

kommunen. Den ene av representantene for 

kommunen skal være rektor ved skolen. SU har 

rett til å uttale seg i alle saker som gjelder skolen. 

Taushetserklæring jf. forvaltningslovens §13 

gjøres kjent for driftsstyret. 

Presentasjon avsluttes med at driftsstyrets 

medlemmer 2023/2024 konstitueres: 

 

Valgt av FAU  

Gunnar Slettum (2år)  () og Ole Bertil Houmb (2 år) 

(Odd Vegar Olsen vara for begge to) 

Valgt av elevrådet 

??? (vara: ???) og ??? (vara: ????) (begge 1 år) 

Ansatte 

Michelle Øien Loft (2 år) (Vara: Torkel Stigen ) 

Bente Regnåsen (2 år) (vara: ???) 

Bjørg Øien (2 år) (Vara: ) 

FAU-medlem velges til leder av driftsstyret 

Kort gjennomgang av reglement for driftsstyrer i 

Elverum kommune inkl. krav om taushetsforpliktelser 

tillagt vervet.   

Orientering av at vararepr. FAU og elevrådet tiltrer 

driftsstyret og fungerer som skolemiljøutvalgt en 

gang ila skoleåret (vår). 

Taushetserklæring jf. 

forvaltningslovens § 13 

anses herved 

tilkjennegitt og 

akseptert av 

driftsstyrets 

medlemmer v/vedlegg 

til denne protokoll og 

neste møtes 

gjennomgang av 

protokoll. 

 

 

 

Sak 10/2023  

Elevrådet 

 

Orientering fra elevrådet:  

Elevrådet har ikke startet opp ennå, men blir med fra 

og med neste møte.  

 

. 

 

 

 

 

 

Sak 11/2023 

FAU 

Fra i fjor og tidligere jobbes det videre med buss og 

uteområdet. 

Orientering tatt til 

etterretning. Status på 

hva vi har fått til tas på 

neste møte.  
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 Forrige rektor har øremerket midler til uteområdet. 

Dette er ukjent for skolen, så dette undersøkes. Det 

er også satt opp en plan for utbedring av uteområdet 

fra politisk hold. Vi venter på å høre når det er Hernes 

sin tur.  

FAU er behjelpelig med å fjerne lekeapparat som det 

ikke er lov å bruke. Dette står med forbudt-skilt i dag, 

og skolen ønsker å bytte det ut. Vi ber kommunen om 

å kjøre det til Søir, og stå for denne utgiften. 

TV-aksjonen er et prosjekt som er for stort for ett 

trinn. Vi dekker 25 roder, over et stort geografisk 

område, og dette er for mye for ei bygdeskole med 

bare ei klasse pr trinn. I løpet av to timer i bil er det 

fortsatt store områder som ikke blir dekket. Ofte er 

det nødvendig med 25 biler for å få gjort jobben. Er 

det mulig å bryte gamle mønstre og involvere flere 

trinn? FAU tar dette som sak og prøver å få med flere. 

Hvis ikke er det mulig TV-aksjonen ikke lar seg 

gjennomføre i Hernes.  

Innspill: 

Det er ønskelig med noe å innrede lekestua. Den står 

foreløpig tom. Det har også vært snakk om å anlegge 

kjøkkenhage i forbindelse med lekestua. Dette kan 

være et prosjekt for en klasse.  

Elevene ønsker seg sykkelløype på haugen mot øst. 

Det er ellers også mye plass å bruke til sykkelløype. 

Det er også ønske om skaterampe, og denne kan 

settes opp av foreldre. Ellers er noe å klatre i også 

noe elevene har ytret ønske. Huskene trenger en 

overhaling.  

Vi ber kommunen om å gjøre noe med asfalten på 

basketballbanen. Rektor sender forespørsel.  

 

FAU oppfordres til å undersøke hvor det kan søkes på 

midler til tilskudd og gaver. Det må utarbeides en god 

plan for oppgradering av uteområdet.  
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Både FAU og skolen utfordrer kommunen på 

trafikksikkerhetsplanen og etterspør utbedring av 

bussholdeplassen og tiltak med tanke på sikkerhet.  

Skolen sender brev til FAU ang trafikksikkerheten. 

Skolen og FAU har dialog og oppdaterer hverandre 

fortløpende.  

 

Sak 12/2023 

Skolen 

 

Orientering om skoleåret 2023/2024: 

Vi er drøyt 140 elever på skolen dette året, og 23 

ansatte. Ny rektor ble tilsatt 1. august 2023. Vi er en 

skole med et ganske stabilt antall, men vi merker at 

kommuneøkonomien er svak. Vi har mange ønsker 

for skolen og uteområdet, det siste trenger en 

ansiktsløftning, og vi ønsker å ha med FAU på å finne 

midler eller metoder for å gi ungene et enda bedre 

sted å være.  

Oppstarten har vært fin, og det er god stemning på 

skolen, både blant elever og voksne. Fokuset har vært 

inkludering, og det skal vi fortsette å jobbe med. I den 

forbindelse har vi satt i gang ei gruppe som jobber 

med rutiner ved tilsyn.  

Vi skal snart i gang med nasjonale prøver i 5. klasse, 

og i 1. og 3. er det like før vi skal gjennomføre Udir 

sine kartleggingsprøver. Det vil gi oss en pekepinn på 

hvor vi må sette fokus på oppfølging.  

Vi har en strategisk plan for oppvekst vi må levere 

høringssvar på i dette møtet:  

Innspill 

Vi har ingen spesielle innspill, men stiller spørsmål om 

dette lar seg gjennomføre. Den er lite konkret, så det 

blir spennende å se hva man bryter ned til av 

konkrete tiltak og mål etter at planen er vedtatt.  

Orientering tatt til 

etterretning. 

Høringssvaret 

sammenfattes av rektor 

og sendes kommunen. 

Sak 13/2023 

SFO 

Det har vært en god oppstart på SFO. Nesten alle i 1. 

og 2. klasse benytter seg av SFO, og vi er over 50 

unger med plass. Det er en utfordring med så mange 

da lokalene ikke er laget for så mange, men med 

Tatt til orientering. 
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 flinke ansatte får vi det til å gå, og legger til rette for 

god aktivitet. 

Sak 15/2021 

Eventuelt 

Møteplan resten av skoleåret 21/22:  
Onsdag 15. november kl. 08.30-10.00 
Onsdag 14. februar kl. 08.30-10.00 
Onsdag 22. mai kl. 08.30-10.00 
 
 

 

 

Antall vedlegg til protokollen: 1: Forvaltningslovens § 13 - taushetsplikt 

Referent 

Roar Busterud 

Rektor, Hernes skole – sekretær driftsstyret 

Roar.Busterud@elverum.kommune.no 

62 43 30 00 / 41 56 28 09 

2410 Hernes 

mailto:Roar.Busterud@elverum.kommune.no

